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Gratis frugt, tør beplantning, 
fibernet og åbne indgangsdøre 

 
Blidahpark har mange frugttræer og Bestyrelsen vil gerne minde om, at 
det står alle beboere frit for at plukke af de frugter, som er i parken, så 
frugten ikke går til spilde. De frugter, som falder på jorden, samles 
jævnligt ind og smides bort, for ikke at fungere som rottefoder.  
 
Som de fleste nok har noteret sig, har det været en særdeles solrig 
sommer. Det kan man se på både græs og buske, som flere steder er ramt 
af tørken. Bestyrelsen afventer at genplante, til vi har set, hvilke planter 
som har overlevet. Det viser sig, når vi har fået en længere periode med 
regn. 
 
Projektet med at etablere fibernet i E/F Blidah er godt i gang og forløber 
planmæssigt. 
 
Varmemestrene oplever ofte at komme til indgangsdøre, som ikke er 
lukket til. For at mindske risikoen for indbrud, beder vi derfor alle om at 
være ekstra opmærksomme på at sikre, at de lukker hoved- og 
kælderdøre efter sig, når de er gået igennem. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde er torsdag 4.10.2018 kl 17.00 

 
Hilsen til alle beboere fra 
Bestyrelsen 


